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ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 09/03/2022

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Καθολική αντίδραση φορέων και κατοίκων για τη μη εγκατάσταση
παράπλευρων διοδίων στη Χαλάστρα και τα Μάλγαρα του Νομού
Θεσσαλονίκης»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως δήλωσε στην τελευταία συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Δέλτα
ο Δήμαρχος κ. Ιωάννης Ιωαννίδης, στηριζόμενος στην ομόφωνη απόφασή του, καθώς
και όλων των πολιτών, θα συνεχιστεί ο αγώνας ο οποίος διεξάγεται για την αποτροπή
εγκαταστάσεως παράπλευρων διοδίων στη Χαλάστρα και τα Μάλγαρα. Τα νέα αυτά
διόδια θα δημιουργήσουν επιπρόσθετα οικονομικά βάρη στους κατοίκους των
περιοχών, διότι θα αναγκάζονται να καταβάλλουν διόδια για κάθε είσοδο και έξοδο,
καθώς και στους αγρότες και επαγγελματίες οι οποίοι κάνουν τη διαδρομή αρκετές
φορές ημερησίως, σε εποχή εντονότατης κρίσεως και ακριβείας όλων των ειδών.
Σημειωτέον ότι η κατασκευή τους είχε ανασταλεί προ τριετίας, λόγω των έντονων
αντιδράσεων. Η τοπική κοινωνία κατά τον κύριο Δήμαρχο και τους κατοίκους είναι
αποφασισμένη να αντιδράσει για τη μη υλοποίηση της εγκαταστάσεώς τους, μη
αποδεχόμενη πρόσθετα και αχρείαστα οικονομικά βάρη τα οποία δεν της αναλογούν.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Τι προτίθεσθε να πράξετε για τη μη υλοποίηση της εγκαταστάσεως παράπλευρων
από την Εγνατία Οδό Α.Ε. διοδίων στην ανωτέρω περιοχή, ανταποκρινόμενος στο
δίκαιο και σύμφωνο αίτημα όλων των φορέων και των κατοίκων της;

2. Προτίθεσθε να εξετάσετε την από το 1998 πρόταση για μεταφορά των υφιστάμενων
διοδίων προς το Κλειδί, πρόταση η οποία είναι προς όφελος όλων και θα καταλαγιάσει
τις έντονες αντιδράσεις και κινητοποιήσεις οι οποίες είναι απόρροια αυτών των
αντιδράσεων;

Οι ερωτώντες βουλευτές

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3891

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/3/2022




